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1. Mötet öppnas     
   

2. Val av justeringsperson. Cecilia Nordin väljs att justera dagens protokoll. 
   

3. Föregående protokoll, åtgärdslista 
Åtgärdslista: Vi går igenom åtgärdslistan och stryker genomförda uppdrag. Vad 
gäller ÅT 32, så kommer Eva att vara cafeteriaansvarig på dressyrtävlingarna. Inför 
varje tävling måste tävlingsledaren kolla om det finns någon cafeteriaansvarig. 

     
4. Rapporter 

Sara lägger ut protokoll på hemsidan   ÅT 62 
 
       

 
5. Ekonomi 

Punkt 7701 fortfarande oklar.  
Anette kollar att avgift för tränare stämmer. 
Resultat för Majdressyren: 16000:- 
Vi har fått in budget för tävlingarna: 
Hopptävlingen: 48000:- 
Augustidressyren: 35000:- 
Mötet godkänner dessa budgetförslag.    
   

6. Media 
Stella jobbar med Instagram      

 
 

7. Hoppning 
Annika kollar med grenledare om de har något till våra möten, och om de vill får de 
komma till våra möten. 
Junitävlingen är under kontroll. 

 
8. Dressyr 

Vi beslutar att det måste vara minst 30 starter på en klubbtävling för att den ska bli 
av.      

 
 

9. Körning 
Konorna är beställda. De ska rusta upp de fast hindren och bygga ett vattenhinder 
vid Björkbanan. 20-21/8 är det hemmatävling, många funktionärsposter måste 
fyllas. 
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10. Fälttävlan 
Nu har Sugar/Salty cup dragit igång. Sara kollar med Helen ang miss i tdb 
      ÅT 64 
      

11. Working Equitation 
    

 
 

Övriga Frågor  
- Vi beslutar att införa efteranmälningsavgift på klubbtävlingar 
- Vi beslutar att alla startavgifter på klubbtävling betalas via tdb 
- Vi beslutar att sjukvårdare inte är obligatoriskt på klubbtävling, utan upp till 

tävlingsledaren 
- Vi försöker få klartecken från Camilla att även icke tävlingsgrupppsryttare 

efter godkännande kan få delta på klubbtävling om det finns hästar/ponnysar 
lediga.     ÅT 63 
    

- Sara bokar höstens klubbtävlingar   ÅT 65 
- Kolla med Ulf Solvander om nya domartornet  ÅT 66 
- Lyfta diskussion med styrelsen ang billigare ridhuskort ÅT 67 
- Annica lägger ut klubbmästerskapets championatpoäng ÅT 68 
- Lyfta på styrelsemöte om att domarrummet måste städas ut ÅT 69 
- Vi måste på nästa möte kolla över reglerna för klubbtävlingar ÅT 70 

     
12. Nästa möte 

20/6-2016      
 

 
14. Mötet avslutas      

 
 

 
  
  
   


